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a r m a n m e l i . i r

دیدگــــــاه
پرسپولیس یک پای قهرمانی است 

پرسپولیس مقابل فولادخوزستان به برتری رسید. اگر 
چه بازی سختی بود، اما خیلی قشنگ بود زیرا هر دو تیم 
کار تاکتیکی خودشان را به خوبی روی زمین پیاده کردند. 
پرسپولیس خیلی خوب پرس می کرد و همین عاملی شد تا 
بازیکنان فولاد نتوانند روی دروازه حامد لک چندان خطرساز 
شوند. فولاد در ۱۵ دقیقه ابتدایی ما را تحت فشار گذاشت و 
حتی می توانست به گل برسد، اما پرسپولیس رفته رفته شکل 
خودش را پیدا کرد و در نیمه دوم فقط چند ضربه ایستگاهی 
به ما زدند. بازیکنان ما واقعا زحمت کشیدند چون فولاد تیم 
خوب و سازمان یافته ای است. مهدی عبدی مهاجمی زهردار 
و تاثیرگذار است چون هرچقدر بیشتر در جریان بازی قرار 
گیرد جدای تاثیرگذاری، عصای دست یحیی هم است. 
امیدوارم در ادامه لیگ بازهم شاهد گل های بیشتری از سمت 
عبدی باشیم. خوشبختانه در این فصل خیلی خوب عصای 
دست کادرفنی بوده و امتیازات مهمی هم برای پرسپولیس به 
ارمغان آورده است. این دیدار واقعا از بهترین بازی های لیگ 
بود چون هر دو تیم برنامه تاکتیکی خودشان را به خوبی پیاده 
کردند. صفروف یکی از بهترین بازیکنان لیگ است، به نظرم او 
هر چقدر بیشتر در ترکیب قرار بگیرد در پرسپولیس زودتر جا 
می افتد. اگر چه در دیدار با فولاد بازی او چنگی به دل نزد، اما 
می تواند برای پرسپولیس نقش کلیدی ایفا کند در صورتی که 
بیشتر بازی کند. موقعیت های خوبی روی دروازه ها به دست 
آمد. ما شروع خوبی نداشتیم و فولاد فرصت های خوبی برای 
گلزنی داشت. در چند دقیقه اول بازی خیلی تحت فشار 
بودیم، اما هرچه گذشت راحت تر بازی کردیم؛ به خصوص در 
نیمه دوم که هم در فاز دفاع و هم در حمله فرصت های خوبی 
ایجاد کردیم. این ۳ امتیاز در جدول خیلی مهم بود. به عملکرد 
داوری کار ندارم و باید اجازه دهیم داوران کارخودشان را انجام 
دهند، اما به نظرم تا زمانی که تا سیستم داورویدئویی به ایران 
ورود پیدا نکند همین مشکلات پا بر جا خواهد بود. ان شاءا... 
هرچه زودتر مشکلات مربوط به داوری نیز برطرف شود تا حق 
هیچ تیمی پایمال نشود. پرسپولیس یک پای قهرمانی در لیگ 
است آن هم در شرایطی که مشکلات حاشیه ای اطراف باشگاه 
وجود نداشته باشد بی شک خواهد توانست ششمین قهرمانی 
را به دست بیاورد. امیدوارم هرچه سریعتر مشکلات حاشیه ای 
برطرف شود و بتواند شرایط آرمانی خودش را به دست بیاورد. 
ان شاءا... با رفع مشکلات مالی و با حضور اعضای هیات مدیره 
و همچنین مدیرعامل بستری فراهم شود تا هم بازیکنان 
و هم کادرفنی آرامش خودشان را حفظ کنند و مسابقات 
را به شکل بهتری دنبال کنند. درباره استعفای احتمالی 
گل محمدی هم باید گفت بالاخره فشار زیادی روی کادرفنی 
است و امیدوارم مشکلات برطرف شود. یحیی نشان داده از 
لحاظ فنی تاثیرگذار و حرفه ای است و باید مسئولان هم 
خواسته های آنها را اجابت و هم او را حفظ کنند چون بالاخره 
تمام هدف آنها موفقیت پرسپولیس است و نباید چوب لای 

چرخ آنها بگذارند. 

 آرمان ملی: روزگذشته هفته اول نیم فصل دوم رقابت های 
لیگ برتر فوتبال ایران با برگزاری چهار دیدار همزمان پیگیری 
شد. آلومینیوم اراک برابر پدیده مشهد با تساوی غیرمنتظره ۲ 
بر ۲ متوقف شد. پیکان در خانه نفت مسجدسلیمان با نتیجه ۲ 
بر یک به پیروزی رسید. تراکتور و گل گهر سیرجان به تساوی 
بدون گل رضایت دادند و صنعت نفت آبادان در اصفهان برابر 

ذوب آهن یک بر صفر برنده شد.
 فارس: سولدو در مورد شرایط ترکتور با هدایت او، گفت: 
مطمئن باشید تراکتور در این مدتی که من بودم از وضعیتی 
بدی که داشته بیرون آمده، روند خوبی داشته، واقعا بازی به 
بازی بهتر شده مخصوصا دو سه بازی آخر که خوب کار کردیم. 
سرمربی تراکتور در مورد لزوم بازشدن پنجره نقل وانتقالات و 
تقویت تیم، اظهارداشت: در این مورد چند بار جلسه داشتیم. 
اینها مسائل داخلی باشگاه است که بین ما باید حل شود. 
مطمئنا در آینده بیشتر صحبت می کنیم که پنجره باز شود 
چون نیاز باشگاه این است که تیم تقویت شود. سولدو در مورد 
وضعیت ادامه همکاری با تراکتور با توجه به عدم نتیجه گیری 
افزود: این سوال را باید از باشگاه بپرسید. اگر بخواهند ادامه 
بدهند من اینجا هستم و اگر نخواهند نیستم. چیزی که برای 

تمام مربیان دنیا وجود دارد. 

فوتبــالداخلــی

کریم بنزما که از سال ۲009 در عضویت باشگاه رئال مادرید 
است؛ گفت: رئال مادرید برای من همه چیز است. من در این 
باشگاه تبدیل به یک مرد شدم. در اسپانیا حس در خانه  بودن 
دارم. شیوه زندگی در اینجا عالی است و همه چیز برایم به خوبی 
پیش می رود. وی افزود: وقتی شما وارد باشگاهی همچون رئال 
می شوید، به خودتان نمی گویید که ۱۵ تا ۲0 سال آنجا خواهید 
بود، بلکه با خود می گویید که دوست دارید هرچه سریع تر عناوین 
قهرمانی را با این تیم به دست بیاورید، چون این بزرگ ترین 
باشگاه در جهان است. همیشه گفته ام که چهارمی، سومی، دومی 
یا سی امی هیچ فرقی باهم ندارند و مهم ترین چیز قهرمانی است. 
مهاجم گلزن کهکشانی ها در بخش دیگری از صحبت هایش به 
دفاع از فوق ستاره پیشین بارسلونا پرداخت که پس از پیوستنش 
به پاری سن ژرمن در تابستان اخیر به عملکرد او انتقادهایی وارد 
است، وی تاکیدکرد: هرکسی که از مسی انتقاد می کند، چیزی 

از فوتبال نمی فهمد. کریم بنزما که سابقه 
بازی مقابل لیونل مسی را داشته است، 
در تکمیل صحبت هایش اظهارداشت: 
مسی برای موفقیت در فوتبال فرانسه 
نیاز به زمان برای سازگـاری دارد 

چـــون او در آنجا خیلی گلزنی 
نکرده است، اما نگاه کنید 

که لیـــونل در زمین 
چه کار مـی کند. شما 
نمی توانید از مسی 

انتقاد کنید. 

بیــنالمــلل

محمودکلهر
 کارشناس فوتبال

 تیم ملی فوتبال زنان ایران در دومین دیدار خود از 
جام ملت های زنان آسیا  سوم بهمن ماه در ورزشگاه مومبای 
بمبئی مقابل تیم قدرتمند چین به میدان رفت و با ۷ گل 
شکست خورد. مریم ایراندوست در نشست خبری بعداز 
این بازی گفت: به بازیکنانم افتخار می کنم که تا دقیقه آخر 
تلاش کردند و ناامید نشدند. درست است که باختیم اما یک 
بازنده بزرگ بودیم. برد و باخت در فوتبال طبیعی است. در 
فوتبال مردان هم تیم های بزرگ در جام جهانی قبلی هفت 
گل دریافت کردند، پس این چیزی از ارزش های تیم من 

کم نمی کند. این برای اولین بار است که تیم ایران با تیم های 
بزرگ رقابت می کند و قطعا از این بازی درس بزرگی می گیرد. 
او در پاسخ به این سوال که با توجه به اینکه ایران هنوز شانس 
صعود دارد چگونه بازیکنان را از این شکست دور می کنید، 
بیان کرد: بعد از اینکه سوت پایان زده شد من بازیکنان را 
جمع کردم و همانجا این بازی را تمام کردیم. بازیکنان من 
از همین لحظه شرایطشان بهتر و بهتر می شود و با دو جلسه 
تمرینی که داریم به بازی با چین تایپه فکر می کنیم. قطعا 
هدف ما در این تورنمنت صعود از گروه است. ایراندوست 

در مورد تاثیر شرایط آب وهوایی بر بازیکنان گفت: من به این 
دلیل به این موضوع اشاره نکردم که نخواستم بهانه باشد اما 
در هوای شرجی و با شرایطی که بازیکنان در زمین داشتند 
قطعا هر لحظه که می گذشت وضعیت سخت تر می شد و این 
خستگی از نظر روانی بازیکنان من را هم تحت تاثیر قرار داد. 
۴۵ دقیقه اول همان چیزی که می خواستیم بود اما در ۴۵ 
دقیقه دوم شرایط سخت تر شد. او در مورد اینکه نگین زندی 
در نیمه دوم به زمین آمد و در نیمه اول روی نیمکت بود، ادامه 
داد: می دانستیم شرایط در نیمه دوم برای بازیکنان سخت تر 
می شود به همین دلیل تصمیم گرفتیم ۲ بازیکن مان را که 
دونده تر بودند، نیمه دوم بیایند تا فشار را از روی بازیکنان 
کمتر کنیم. فکر می کنم نگین تا حدودی چیزهایی که 

می خواستیم را اجرا کرد. 

مریم ایراندوست: 

یک بازنده بزرگ بودیم

آرمان ملی: بیژن ذوالفقارنسب، مشاور وزیر 
ورزش وجوانان که به تازگی عضو هیات مدیره 
باشگاه پرسپولیس شده بود پس از حاشیه هایی 
که داشت، استعفای خود را به دفتر وزیر 

فرستاد و البته از وضعیت موجود انتقاد کرد! 
 اشتباهات

بیژن ذوالفقارنسب از زمانی که به عنوان عضو 
هیات مدیره پرسپولیس انتخاب شد اشتباهاتی 
انتقاداتی علیه وی  باعث شد  داشت که 
صورت بگیرد. ذوالفقارنسب قبل از برگزاری 
قرعه کشی مرحله گروهی لیگ قهرمانان آسیا 
در یک برنامه تلویزیونی مدعی شد پرسپولیس 
و استقلال با احتمال بالای 99 درصد به آسیا 
که  نمی دانست  حتی  دکتر  برمی گردند! 
پرسپولیس در پرونده یحیی گل محمدی 
بدهکار است و تاکید داشت که تسویه حساب 
مالی در شرح وظایف او نمی گنجد. وی البته 
در حالی که عضو هیات مدیره پرسپولیس بود 
در برنامه تلویزیونی به عنوان کارشناس حاضر 
شد! او درباره اینکه در برنامه ای تلویزیونی از 
بازگشت صددرصدی پرسپولیس و استقلال 
به لیگ قهرمانان آسیا خبر داده بود اما این 
اتفاق رخ نداد و قرعه کشی لیگ قهرمانان آسیا 
نیز انجام شد، اظهارداشت:  شنیدم که ۳ تیم 
ایرانی بخشیده شده اند و در لیگ قهرمانان آسیا 
شرکت می کنند، اما ظاهرا این موضوع درست 
نبود. براساس شنیده هایم گفتم به احتمال 
99 یا صددرصد پرسپولیس و استقلال در 
لیگ قهرمانان شرکت خواهند کرد، اما نمی دانم 
کسی که این حرف را زده بود از چه منبعی 
آن را گرفته بود و متاسفانه اشتباه بود. وی 
درباره حضورش در شبکه »شما« و کارشناسی 
دیدار مس کرمان و فولاد که همزمان با دیدار 
پرسپولیس و ذوب آهن بود و با انتقادها و 
حاشیه های زیادی همراه شده بود، عنوان 
کرد: این موضوع چه ایرادی دارد؟ قرار نبود با 
پرسپولیس به اصفهان بروم. از من درخواست 
کردند تا در تلویزیون حاضر شوم. حضورم در 
این برنامه چه ایرادی دارد؟ بازی پرسپولیس 

را هم از تلویزیون دیدم. 
 استعفا 

بیژن ذوالفقارنسب که به واسطه عملکردش 
در یک هفته اخیر یکی از چهره های خبرساز 
فوتبال ایران لقب گرفت و به شدت مورد 

هواداران  به ویژه  فوتبال  اهالی  اعتراض 
پرسپولیس قرار گرفت متن استعفای خود 
را به دفتر وزیر فرستاد تا به این ترتیب قید 
یکی از چهار شغل خود را بزند، اما هنوز وزیر 
ورزش وجوانان در خصوص این استعفا هیچ 
واکنشی نشان نداده و به نظر می رسد فعلا 
خبری از واکنش وزیر نباشد، چون بدون تردید 
حمید سجادی این استرس را با خود به همراه 
دارد که نفر جایگزین هم گرفتار سرنوشت 
ذوالفقارنسب شود. در این میان عده ای در 
تلاشند افراد شکست خورده و بدون کارنامه 
را به عنوان جایگزین ذوالفقارنسب به وزیر 
ورزش وجوانان معرفی کنند تا گزینه مورد نظر 
آنها هدایت هیات مدیره پرسپولیس را برعهده 
بگیرد، اما باید دید آیا وزیر ورزش وجوانان 
باردیگر مرتکب اشتباهی استراتژیک خواهد 
شد یا این بار با تأمل بیشتری به فکر انتخاب 
رئیس هیات مدیره پرسپولیس خواهد افتاد. 
»میزان« نوشت: افشاگری حبیب کاشانی 
در خصوص چگونگـــی انتخاب مدیـــران 
پرسپولیس در دولت سیزدهم جنجال بسیار 
زیادی به راه انداخت تا حدی که حالا همه 
منتظر پاسخگوی صریح و شفاف رضا درویش 
مدیرعامل پرسپولیس هستند تا متوجه شوند 
واقعا او وعده ۲00 میلیارد پول را به وزیر 
ورزش وجوانان داده است یا اینکه همچنان 
قرار است باشگاه پرسپولیس با کابوس بی پولی 

و مشکلات اقتصادی مسیر پیش رو را ادامه 
دهد. بسته شدن مجدد پنجره نقل وانتقالاتی 
این باشگاه، شکایت رادوشوویچ و درخواست 
غرامت سنگین و عدم پرداخت مطالبات 
بازیکنان و احتمال اعتصاب آنها در روز های 
پیش رو نشان دهنده این واقعیت است که 
تیم مدیریتی جدید وزیر ورزش وجوانان نیز 
در برطرف کردن مشکلات این باشگاه موفق 
نبوده و حالا با استعفای بیژن ذوالفقارنسب 
باید منتظر تغییر معادلات باشیم، معادلاتی 
که ممکن است باشگاه پرسپولیس را به سمت 
بحرانی به مراتب بزرگ تر سوق دهد، به ویژه 
آنکه در برهه کنونی شنیده می شود باشگاه 
پدیده نیز اعلام کرده کل مبلغ طلبش از 
پرسپولیس را می خواهد در غیر اینصورت 
موضوع را از طریق حقوقی و قضائی از طریق 
ارکان قضائی فدراسیون فوتبال دنبال خواهد 

کرد. 
 دلیل استعفا 

بیژن ذوالفقارنسب درباره علت استعفای 
از ریاست هیات مدیره پرسپولیس،  خود 
اظهارکرد: من انتظار دیگری از هیات رئیسه 
و فعالیت های آن و حتی هیات رئیسه های 
قبلی باشگاه پرسپولیس داشتم. این باشگاه 
به ظاهر حرفه ای است و مبادلات مالی زیادی 
در سال با این تیم انجام می شود؛ اما همه چیز 
فقط در یک ورقه کاغذ خلاصه می شود. در 

حقیقت موجودیت این باشگاه را یک ورقه 
کاغذ می پندارم. وی گفت: باشگاه پرسپولیس 
کجاست؟ براساس اصول حرفه ای، باشگاه 
پرسپولیس کجاست؟ یک باشگاه حرفه ای باید 
ساختار مشخص، زمین مناسب، سالن تمرین 
اختصاصی، رستوران، خوابگاه مناسب و یک 
ساختمان اختصاصی داشته باشد، در حالی که 
این باشگاه از یک ساختمان ۲00 متر اجاره ای 
که نصف آن هم زیرزمین هست، برخوردار 
است. در هیچ جای دنیا فوتبال حرفه ای به 
این شکل نیست که درآمد مشخصی نداشته 
باشد و همیشه به بازیکنان داخلی، خارجی و 
مربیان خود بدهکار باشد. ذوالفقارنسب اضافه 
کرد: من با این شرایط واقعا نمی توانستم به 
باشگاه پرسپولیس کمک کنم، کمک فکری 
من ۱0 برابر به اندازه کمک مالی می توانست 
تاثیرگذار باشد، در این باشگاه اگر من چند روز 
هم حضور نداشتم کسی متوجه غیبت من 
نمی شد و توجهی به آن نمی کرد، باشگاهی 
که تا این حد بی تفاوت عمل می کند، شاید 
اگر حضور نداشته باشم راحت تر بتوانند کار 
کنند. وی تاکیدکرد: من کمتر از ۲ هفته در این 
باشگاه حضور داشتم و تلاشم بر این بود که نگاه 
جامع تر به زیرساخت ها و فوتبال پایه داشته 
باشم، وضعیت این باشگاه به گونه ای است 
که حتی مدرسه فوتبال ندارد و فوتبالیست 
تربیت نمی کند. اگر بخواهیم باشگاه های 
حاضر در کشور را رتبه بندی کنیم، به اعتقاد 
من این باشگاه حق حضور در لیگ های 
معتبر جهانی را ندارد. حتی به نظر می رسد 
این باشگاه استانداردهای لازم برای شرکت 
در لیگ قهرمانان آسیا را نیز نداشته باشد. 
ذوالفقارنسب خاطرنشان کرد: اگر بخواهیم در 
بین باشگاه های حاضر در کشور از نظر امکانات، 
تجهیزات و ساختار به پرسپولیس نمره بدهیم، 
از صفر تا ۲0، نمره این باشگاه در حد ۵ است 
و فولادخوزستان به خاطر داشتن امکانات و 
ساختار درست نمره آن ۱9 است. وی در پایان 
گفت: موجودیت باشگاه پرسپولیس فقط در 
چند نفر کادرفنی و ۲۵ بازیکن خوب خلاصه 
می شود. اگر فیفا بخواهد ارزیابی نسبت به این 
تیم داشته باشد، از بین ۱۸ تیم برتر در کشور، 
پرسپولیس جزو ۱0 تیم برتر نیز به حساب 
نمی آید چون از شخصیت حرفه ای دور است. 

شکستی برای وزیر ورزش و جوانان

استعفای »ذوالفقارنسب« و انتقاد از وضعیت پرسپولیس 

امیر قلعه نویی در مورد کسر ۷ امتیاز گل گهر گفت: هرچه 
قانون بگوید تمکین می کنیم ولی ما مقصر نبودیم. هرچه مراحل 

قانونی بود را انجام دادیم. 
 حضور در تبریز 

امیر قلعه نویی در نشست خبری پس از تساوی مقابل تراکتور 
اظهارداشت: خیلی خوشحالم که یکبار دیگر در شهر تبریز 
هستم. جای پرشورها خالی بود. خاطرات زیادی از این شهر 
دارم. ان شاءا... دفعه بعد عزیزان را در استادیم ببینیم. وی افزود: 
چند بازیکن کلیدی ما نبودند. ۳ هفته است آنفلونزای شدیدی 
در تیم ما افتاده و هنوز مشکل داریم. سرمای هوا هم باعث شد 
کیفیت لازم را نداشته باشیم. به سولدو تبریک می گویم. تیمش 
خوب بازی کرد و لیاقت برد داشتند. از محسن فروزان تشکر 

می کنم. این یک امتیاز را روی زحمت او از تبریز می بریم. 
 وضعیت تیم 

وی تصریح کرد: شرایط تیمی ما به خاطر چند مساله ای که 
گفتم خوب نبود. قبلا هم اتفاقاتی افتاد که دیگر ورود نمی کنم. 
در عالم برزخ هستیم. با هر تیمی این کار را می کردند شرایطش 
بد تر از ما می شد. ولی خوشحالیم که بعد از آن بازی نزدیک ۱0 
امتیاز گرفتیم. بعد از رأیی که علیه ما دادند جام حذفی را هم 
به خاطر اینکه تیم از نظر روحی شرایط خوبی نداشت از دست 

دادیم. قلعه نویی گفت: امیدواریم هرچه زودتر تعیین تکلیف 
شود تا در نیم فصل دوم تکلیف خودمان را بدانیم. از مدیریت 
باشگاه، همکارانم و بازیکنان تشکر می کنم. یکی از بدترین 
سال های مربیگری من بود. با محرومیت شروع شد. واقعا هنوز 
برای خودم جای تعجب است. بعد که تیممان شکل گرفت این 

کار را کردند. دلیلش را نمی دانم که چرا این 
رفتارها را با قلعه نویی می کنند. 

 کسر 7 امتیاز 
وی در مـــورد کسر ۷ امتیاز گل گهر 
تصریح کرد: هرچه قانون بگوید تمکین 
می کنیم ولی مــا مقصر نبودیم. هرچه 

مراحل قانونی بود را انجام دادیم. در گذشته 
این مسائل بارها اتفاق افتاده اما هیچ وقت 

۳برصفر نکردند. کار قانونی را انجام 
دادیم. الان هم از کمیته استیناف 

چیزی جز عدالت نمی خواهیم. 
خیلی خوشحالیم سوپرجام در 
سیرجان برگـــزار می شــود. 
ببینید در این سه چهار ســال 
این شهر چقدر پیشرفت کرده 

است. سال های آینده هم با بودن عتیقی و مجموعه مدیریت 
باشگاه یقینا سیرجان قطب ورزش کشور می شود. امیدواریم 
ان شاءا... این بار با عدالت لایحه دفاعی ما را بخوانند. چون دفعه 
قبل این کار انجام نشد. هر تصمیمی بگیرند تمکین می کنیم تا 

ببینیم در مراحل بعدی خدا چه می خواهد. 
 تراکتور 

وی در مورد اینکه در نیم فصل اول ۴بر یک تراکتور را شکست 
دادند و ارزیابی او از تراکتور فعلی چیست، عنوان کرد: این را 
از سولدو بپرسید. من با تراکتور حریف نیستم، با هیچ تیمی. 
فقط بازی می کنیم و بعداز بازی هم تبریک و خسته نباشید 
می گوییم. فوتبال یک رقابت دارد و بعد از  آن رفاقت و قشنگی 
است. ولی صددرصد پیشرفت خیلی زیادی شده. برزیل هم 
۷ گل از آلمان خورد. آن نتیجه به تاریخ پیوست. از وقتی 
سولدو آمده تیم شرایط بهتری پیدا کرده، هرچند 
استاد خودم فیروز کریمی هم خیلی 
برای این تیم زحمت کشید. 
قلعه نویی ادامه داد: زمانی 
مثلا مورینــیو را می بینید 
که به چند تیم مانند تاتنهام 
یا رم رفتـــه نشده، اینطور 
نیست که بگوییم کریمی اینجــا 
موفق نبود. اتفاقا فوتبال او را هم دنبال 
می کردم خیلی خوب بود. ولی یقینا 

پیشرفت های زیادی داشته است. 

امیر قلعه نویی: 

هرچهقانونبگوید،تمکینمیکنیم

      تلاش سخت 
کریستیانورونالدو، مهاجم پرتغالی یونایتد پس از 
پیروزی مقابل وستهم پیامی خطاب به هواداران این 
تیم منتشر کرده است: جاده پر از دست انداز و پراز 
موانع است، اما ما کنار هم ایستاده و سخت تلاش 

می کنیم...

      خوشامدگویی
خبر  انتشار  با  بوندس لیگا  مسابقات  صفحه 
انتقال آزمون به بایرلورکوزن، به وی بابت حضور 
در بوندس لیگا خوش آمد گفت. سایت معتبر اکیپ 
فرانسه، انتقال آزمون به بایرلورکوزن را ضربه ای به 

المپیک لیون می داند.

            رکورد
کوین دی  بروین، ستاره بلژیکی منچسترسیتی 
در مقابل ساوتهمپتون نیز موفق به ارسال پاس گل 
شد. دی  بروین با ارسال این توپ به رکورد 80 پاس 
گل دیویدبکهام در رقابت های لیگ برتر انگلیس 

رسیده است. 

ت
شــ

سنو
عک

رقابت های نیم فصــل دوم لیگ برتر آغاز شده و 
مسعود اقبالی مدرس فیفـــا در خصوص وضعیت 
تیم های مدعی صحبـــت کرد. وی اعتقاد دارد 
مشکلاتی که در زردپوشان اصفهان دیده می شود 

به کل باشگاه باز می گردد. 
 پرسپولیس باردیگر توانســـت امتیاز 
کسب کند. آیا این تیم می تواند به قهرمانی 

دست یابد؟
اگرچه پرسپولیـــس در ۵ دوره اخیر قهرمان 
لیگ برتر ایران شده ولی هرچه جلوتر می رویم 
شاهد آن هستیم که این تیم نمی تواند فوتبال 
استانداردی را ارائه کند و اولویت مدنظرش انجام 
بازی تدافعی و بهره مندی از تک فرصت هاست. 
حتی استقلال که در صدرجدول قرار دارد و بهترین 
خط حمله لیگ را داشته بیشتر براثر اشتباهات 

بازیکنان حریف به گل رسیده است.
 دلیل افت محسوس سپاهان چیست؟

مشکلاتی که در زردپوشان اصفهـــان دیده 
می شود به کل باشگاه باز می گردد. نباید یک نفر 
یا چند نفر را مسبب این اتفاقات دانست. مدیران 
باشگاه باید بتوانند در کنار کادرفنی و بازیکنان 
نواقص را پیدا کنند تا بتوانند به نتیجه برسند. 
نباید در یک باشگاه هر فردی یا دسته ای ساز خود 
را بزنند. محرم نویدکیا به همراه علیرضا مرزبان 
نفرات اصلی کادرفنی سپاهان هستند و باید بتوانند 
ایرادهای تیم را بیابند. البته نباید فراموش کنیم 
رقبا هم دست روی دست نمی گذارند و حداکثر 
تلاش خود را می کنند تا بتوانند نتیجه بگیرند. 
سپاهان فرصت بازگشت به کورس قهرمانی را دارد. 
 سازمان لیگ ۶ بهمــن را برای برگزاری 
دیدار استقلال با هـــوادار تعیین کرده، 
موضوعی که اعتراض استقــلالی را به همراه 
داشته و مشخص نیست بالاخره این بازی 

برگزار یا لغو می شود. 
بی قانونی را در فوتبال ایران قانون است و در 
بسیاری موارد اتفاقات این روابط است که حکم 
می کند. اگر استقلال بر اساس مستندات پزشکی 
نتوانسته در جام حذفی مقابل پیکان بازی کند و 
سازمان لیگ اصرار دارد مسابقه با هوادار هرچه 
زودتر برگزار شود نباید بی قانونی در برگزاری آن 
وجود داشته باشد. در صورتی که استقلال از لحاظ 
پزشکی شرایط بازی با هوادار را پیدا کرد باید این 
مسابقه برگزار شود و هیچ گونه اغماضی در این 

رابطه رخ ندهد. 

گفـــتوگـــو

دختر تنیس باز توجهات را 
به خود جلب کرد

ایسنا: تاریخ سازی دختر تنیس باز ایران در 
رنکینگ جوانان جهان و حضور در گرنداسلم 
استرالیا بازتاب زیادی داشته است. مشکات 
الزهراصفی دختر تنیس باز ایران با تاریخ سازی 
توانست جزو ۱00 بازیکن اول رنکینگ جوانان 
قرار بگیرد و در گرنداسلم جوانان هم حضور 
داشته باشد. صفی همچنین اولین پیروزی 
خود را در این مسابقات مهم به دست آورد تا 
تاریخ ساز شود. حضور این دختر ایرانی در 
مسابقات استرالیا بازتاب زیادی داشته است. 
انجمن تنیس زنان جهان در صفحه اجتماعی 
خود عکسی از مشکات الزهراصفی منتشر کرد 
و نوشت: با مشکات الزهراصفی آشنا شوید. 
اولین بازیکن ایرانی که در بین ۱00 بازیکن برتر 
رنکینگ جوانان جهان قرار دارد و در مسابقات 
تنیس استرالیا رقابت می کند. صفی در نخستین 
بازی خود توانست بازیکن استرالیا را با نتیجه ۲ 
بر صفر شکست دهد و به دور دوم جدول اصلی 
مسابقات راه یافت. او در حال حاضر در رده ۷۴ 

رنکینگ جوانان جهان قرار دارد. 

خارجازمستطیلسبز

خـــبر

مسعود اقبالی: 
 مشکلات »سپاهان« 

 به کل باشگاه 
باز می گردد!

اعلام فهرست تیم ملی فوتبال برای 
دیدار با عراق و امارات

  دعوت از 
کنعانی زادگان و زاهدی

کادرفنی تیم ملی فوتبال کشورمان لیست 
بازیکنان دعوت شده به اردوی تیم ملی برای 
بازی مقابل عراق و امارات متحده عربی را اعلام 
کرد. با نظر دراگان اسکوچیچ سرمربی تیم ملی 
دعوت شده  بازیکنان  لیست  ایران  فوتبال 
به اردوی تیم ملی برای دیدار مقابل عراق و 

امارات متحده عربی به شرح زیر است: 
امیر  بیرانوند،  علیرضا  دروازه بانان:   

عابدزاده و پیام نیازمند
 مدافعان: صادق محرمی، محمدحسین 
کنعانی زادگان، شجاع خلیل زاده، سیدمجید 
حسینی، امید نورافکن، میلاد محمدی، سیاوش 

یزدانی و صالح حردانی
میلاد  عزت اللهی،  سعید  هافبک ها:   
سرلک، احسان حاج صفی، وحید امیری، مهدی 
ترابی، احمد نوراللهی، سامان قدوس، علیرضا 

جهانبخش، علی قلی زاده و الهیار صیادمنش
 مهاجمان: مهدی طارمی، سردار آزمون، 
کریم انصاریفرد، کاوه رضایی، مهدی قائدی و 

شهاب زاهدی
 لیست انتظار: محمدرضا اخباری، دانیال 
اسماعیلی فرد، عارف آقاسی، کمال کامیابی نیا، 

زبیر نیک نفس و سروش رفیعی
بازیکنان زیر به دلیل ابتلا به بیماری کرونا 
در باشگاه متبوع خود، دعوت نشده اند: مهدی 

مهدی پور و امیرحسین حسین زاده


